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Minnesanteckningar NKRF styreselmöte 2022-12-15 kl. 16.30-17.30 

 
 

Närvarande: Barbro Kjellström (BK) SPAHR (ordf), Ola Rolfson (OR) Svenska ledprotesregistret (sekr), Olle Lindevall 
(OL) Q-BUP (kassör), Marianne Arner (MA) HAKIR, Ann Ekberg-Jansson (AE) Luftvägsregistret, Jan Hillert (JH) 
Svenska Neuroregister, Claes Mangelus (CM) SPOR, Kerstin Sandelin (KS) NKBC, Ulf Thilén (UT) SWEDCON,  

Förhinder: Christer Borgfeldt (CB) GynOp, Ritva Kiiski Berggren (RK) SIR, Lotta Ljung (LL) SRQ, Bo Norrving (BN) 
Riksstroke (adj). 

 
 

Minnesanteckningar 

1. Mötets öppnande 
Öppnades mötet av BK innan sekreteraren hunnit ansluta 

2. Förra mötets anteckningar 
Konstaterades att förra mötets anteckningar inte är färdigställda 

3. Ekonomi 
Meddelade OL att det inte finns något nytt att rapportera om föreningens ekonomi. 
Förtydligades att årsmötet inklusive lunch kommer vara avgiftsfritt för medlemsrepresentanterna 
från kvalitetsregistren. 

4. Hemsidan 
I RLs frånvaro meddelade BK att hemsidan fortlöpande uppdateras 

5. Uppdatering – arbetsgrupper m.m. där NKRF är representerade 

• Socialstyrelsen – indikatorbaserad uppföljning av patientsäkerhet (RK, BK) 
Meddelade BK att Carina Skoglund på Socialstyrelsen skickat ut inbjudan till fyra register för 
en fördjupad analys och samarbete, endast ett register (SWEDEHEART) har svarat. 
Socialstyrelsen avvaktar till efter helgerna med att skicka ut ny inbjudan. 

• Valideringshanbok (BK) 
Meddelade BK att hon avsagt sig uppdraget i arbetsgruppen. Detta med anledning av dålig 
framförhållning från projektledningen och att avgränsningarna för projektet är otydliga.  

• IT-plattformar – EHM och SKR 

- Rapport från möte med EHM (JH) 
JH redogjorde för projektets status. Slutrapport pågår. Den innehåller tre delar: 
1) mål- och inriktningsanalys 
2) kostnadsanalys för att bygga upp kompetenscentrum för datakvalitet (drift 140 
miljoner per år), infrastruktur och plattform. Total utvecklingskostnad uppskattas till 
1,5 miljard där plattformen bara utgör en tredjedel. I detta ingår inte registrens 
kostnad för att migrera.  
3) konsekvensanalys 
EHM kommer be om uppföljningsuppdrag för att göra förstudie om kompetenscenter 
och plattformsutveckling. 

- Lumells kostnadsanalys, svar på skrivelse till NSG DA 
Den 8 december presenterades Status i arbetet med kostnadsanalys för 
registerplattformsstrategin. Stor spridning mellan register. Fortsatta kritiska röster mot 
förfarandet från deltagare. Webmötet finns att tillgå i inspelat digitalt format. 
NSG DA har besvarat brevet från NKRFs styrelse. Inget nytt i svaret och ingen öppning 
för samverkan. 

6. NKRFs relation till NSG DA och Stödfunktionen 
Lång diskussion som mynnade ut i att BK ska kontakta NSG (Åsa Dedering och Mats Bojestig) för 
möte för att diskutera hur NKRF får inflytande och kan bidra till NSG och Stödfunktionen i frågor 
som gäller NKR och deras ekonomi. NGS har inte besvarat BKs inbjudan att delta och föredra i 
samband med årsmötet. 



7. Uppdatering - Huvudfrågor för NKRF 

• EPM (LL, JH, KS): kontakt med EPM för en träff med tema ”Omfattande 

datauttag, offentlighetsprincip, menprövning: hur hantera önskemål om att få 

levererat alla variabler” 

Frågan berördes inte vid dagens möte. 

• VISION (MA, OL, BK): hur ser våra kvalitetsregister ut om 10 - 15 år? – Varför 

är kvalitetsregister viktiga? Slutprodukt – en publikation 

BK frågade om OL eller MA kunde tänka sig att vara sammankallande i 

visionsarbetet, båda avböjde. Diskuterades att samla goda exempel från flera 

register och skriva i till exempel Läkartidningen. 

8. NKRF Årsmöte 2023-02-10 – förslag till agenda från förra mötet 
EHM och NSG/Lumells (20 min var + 10 min disk) före lunch 
Medelstilldelning – hur har man resonerat? Anna Trinks? 
Beslutsstöd 
PROM och PREM – var står vi 
Nya journalsystem och nationella kvalitetsregister – SKR 
Städade variabler, Snowmed, standardisering 
EPM frågor 

9. NKRF styrelse 2023 
Flera mandat för styrelsemedlemmar löper ut vid årsmötet. Bland aktuella styrelsemedlemmar, 
vars mandat löper ut, är det bara CM som inte kan väljas om. Valberedningens arbete är igång. 
Bo Norrving som haft en stående adjungering till styrelsen har meddelat att helt lämnar 
styrelsearbetet nästa år. Föreslogs att CM kan adjungeras på liknande sätt nästa år. 

10. Mötesdagar efter februari 2023 
Tas upp på mötet den 12/1  

11. Övrigt 
Inga övriga frågor behandlades. 

12. Mötets avslutande 
BK avslutade mötet och alla tillönskades en alldeles fantastiskt god jul 

 
Kommande möten 

Styrelsemöte: 2023-01-12 heldag; SLS, Stockholm 

Årsmöte: 23-02-10 heldag; SLS, Stockholm 
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